
PROTOKOI,
zXX Sesji  Rady Gminy Zbuczyn

z dnia l7 wrzesnia 2009 r.

XX Zwyczajn4 Sesjg Rady Gminy otworzyl Pan Slawomir G6rka - przewodnicz4cy
Rady. witaj4c wszystkich Radnych, ZastgpcE W6jt; Gminy pana Stanislawa Bardzkiego wraz
z pracownikami Urzgdu Gminy, radnych powiatowych. dyrektor6w szk6l, soltys6w oraz
wszystkich ptzybylych na obrady. Przewodnicz4cy stwier dzil, izna stan l5 radnych obecnych na
Sesji jest 12, co stanowi quorum i Rada Gminy mo2e podejmowai stosowne uchwaly.
Kserokopia listy obecnoici radnych stanowi zalqcznik nr I do protokolu.
Kserokopia listy obecnoici soltys6w stanowi zalaqcznik nr 2 clo protokolu.
Nastgpnie przedstawil zebranym porz4dek obrad:

1. Otwarcie i sprawdzenie prawomocnoSci obrad.
2. Wnioski do porz4dku obrad.
3. Sprawozdanie W6jta Gminy zpracpomigdzy sesjami.
4. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy 'Lbuczynna 

rok
2008.

5' Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zgody na odst4pienie od obowi4zku
przetargowego trybu zawarcia umowy dzier2awry nieruchomoSci stanowi4cej wlasnoSi
Gminy Zbuczyn.

6' Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zgody na odst4pienie od obowi4zku
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierlav"ry nieruchomoSci stanowi4cej wlasnoSi
Gminy Zbuczyn.

7 ' Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zgody na odst4pienie od obowi4zku
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierlawy nieruchomoSci stanowi4cej wlasnoSi
Gminy Zbuczyn.

8' Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zatwierdzenia realizacji projektu
systemowego.

9. Przyjgcie protokolu zxrx Sesji Rady Gminy z dnia26 sierpnia 200g r.
10. Interpelacje i zapytania radnych.
11. Wolne wnioski i  informacje.

Uwag do przedstawionego porz4dku obrad nie zgloszono, zatem zostal on poddany pod
glosowanie i przyjgry l2 glosami q. jednogloSnie.

Nastgpnie Przewodniczqcy oddal glos Panu Stanislarvowi Biardzkiemu, Zastgpcy W6jta
Gminy zbuczyn i poprosil o przedstawienie sprawozdan ia z d,zialalnosci W6jta Gminy.pomigdzy ses.jami. Pan Biardzki poinformowal zebranych o zakohczonej inwestycji we wsiR6wce' w miejscowoSci tej wykonano asfaltowanie drogi - ok. 3 km. Inwestycjg wykonala
firma - Regionalne Drogi Podlaskie. ZastEpca poinformowal,2e na dzisiejszej sesji planowanejest zwigkszenie wydatk6w na remont drog gminnych. Na terenie Gminy Zbuczyn, pomimo
sukcesywnego wykonywania remont6w. dr6g-w poszczegolnych miejscowoSciach - nadal s4wsie, w kt6rych stan nawierzchni nie byl i.rnonto*unf bardzo dawno (Bz6w - planowane
zakoitczenie remontu do konca grudnia br./. Na tym sprarvozdanie W6jta z prac pomigdzy
sesj ami zostalo zakonczone.

w dalszei czgsci Radni przeszli_ do punktu 4 porzadku obrad dotyczEcego zmianw budzecie Gminy zbuczyn na 2008 rok. Przewodnicz4cy poprosil Zastgpca w6jta, aby om6wilzaplanowane zmiany. Pan Stanislaw Biardzki wyjaSnil'r.b,.on1,rn, ze podstawowe zmiany bior4sig z faktu reorganizacji oswiaty na terenie gminyi wygr4dai4 on. nurtgprj4.o,
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- w zwiqzku z tym, 2e przybylo. na terenie Gminy Zbuczyn szk6i niepublicznych, czgsi
pienigdzy przeznaczona bgdzie na udzielenie dotacji podmiotom pro*udr4.ym te
plac6wki. Zamianata, nie generuje zmrany w zakresie alncyu budzetowego;

- po rozstrzygnigciu przetargu okazalo sig, 2e zabraknie Srodk6w na rcaliiacjE zadania -
budowy boiska w Dziewulach. Na ten cel zaplanowano zwigkszenie o 10 000 zL Zakres
rob6t przewidzianych do wykonania obejmuje polozenie nakladki asfaltowej na
istniej4cej podbudowie z kruszywa. Przy tym zidaniu trudno bylo znale2c wykonawca,
gdy2 nie jest to atrakcyjne, lezeli chodzi o wykonawstwo, a ponadto nie jesi to prosta
robota, gdyZ jest to du2a powierzchnia, kt6ra musi miec zachowane odpowiednie spadki.
Firmy drogowe wol4 inwestycje typu: wykonanie 10 km odcinka drogi, gdzie na dobr4
sprawg raz ustawia sig maszyny _ niL tego typu zad,ania;

- kolejn4 zmianE proponowana w budZecie jest zwigkszenie wydatk6w na inwestycje
w oSwiacie. Proponuje sig wniesienie do budzetu kwoty 70 000 zI, naplanowan4 juz id,
roku budowQ oczyszczalni Sciek6w przy Zespole szlo Niepublicznych w goikach-
Wyrkach. Takie obietnice zostaly zlolone przez poprzedni4 kadencjg rady spotecznoSci
lokalnej, kt6ra podjgla sig prowadzeniatego typu szkoty;

- proponuje sig zmniejszenie wydatk6w w zakresie budowy wodoci4gu z przyl4czami
w miejscowoSciach Tch6rzew-Plewki - W6lka Kamienna o kwotg t jO OOO zl, gdyl po
przetargu i w trakcie wykonania okazalo sig, ze zabezpieczone Srodki wystaiczq na
r ealizacj g te go zadania

- proponuje sig zmniejszenie kwoty na wykonanie sieci wodoci4gowej w miejscowoSci
Lipiny o 10 000 zl;

- proponuje sig zwigkszenie kwoty na remonty dr6g gminnych o kwotg 150 000 zl.
Zasrgpca Wojta zaznaczyl, iz sq to wszystkie zmiany proponowane w uchwale

budzetowej i rv zalqczniku inwestycyjnym. Przewodnicz4cy i{ady 
-Gminy 

zbuczyn, pan
Slawomir G6rka podzigkowal Zasrgpcy W6jta za wyjaSnienie zaplanowanych zmianw budzecie,
po czym zapytal radnych czy majq jakieS uwagi do projektu uchwaly. Uwag nie wniesiono.
zatem Przewodnicz4cy poddal projekt uchwaly pod glosowanie . Za przyjgciem uchwaly
glosowalo 12 radnych - uchwala podigta zostala jidnoglos-nie.

Projekt uchwaly stanowi zalqcznik Nr 3 do protokolu.

W punkcie 5 poddano pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na
odst4pienie od obowi4zku przetargowego trybu zawarcia umowy d,zierzawy nieruchomoSci
stanowi4cej wlasnoSi Gminy Zbuczyn. Przewodniczqcy wyjafinil, i-2 chodzi o dziaikg polo2on4
w miejscowoSci W6lka Kamienna o pow. 0,19 ha. Z wnioikiem o wydzierzawienie tej dzialki
zwrocila sig Pani Halna Mroczek. Pytaf do projektu uchwaly nie byio. przewodniczqcy poddal
projekt uchwaly pod glosowanie. Za przyjEciern uchwaly glosowalo 12 Radnych - uchwala
podj gta zostala j ednogloSnie.

Projekt uchwaly stanowi zalqcznik lVr I clo protokolu.

w kolejnym punkcie porz4dku obrad poddano pod glosowanie projekt uchwaly
w sprawie wyraaenia zgody na odst4pienie od obowi4zku przetargowego trybu zawarciaumowy
dziet2awy nieruchomos.ci stanowi4cej wlasnosi Gminy zbuczyn. projekt uchwaly dotyczyl
dzialki polozonej w miejscowolci Zbuczyn, a z wnioskiem o jej wydzierzawienie zwrocilasig dorady Pani Elzbieta Mr.6z. Przewodnicz?cy dodai, izPani Mrozposiadala dzierzawgna t4 dzialkg.jednak z uwagi na fakt, i2 dzierzawa wygasla, zwrocila sig do Rady Gminy o podpis anie z niqkolejnej umowy dzierzawy na c,zas nieokreSlony. Pytari do tego punktu nie zgloszo no, zatemPrzewodnicz4cy poddal projekt uchwaly pod glosowanie. Za przyjgciem uchwaly glosowalo l2Radnych - uchwala podjgta zostala jednogloSnie.

Projekt uchwaly ,stanowi zalqcznik Nr 5 do protokolu.
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Punkt 7 porz4dku obrad r6wnie2 d,otyczyl glosowania nad projektem uchwaly
w sprawie wyrazenia zgody na odst4pienie od obowi4zkr-r przetargowego trybu zawarciaumowy
dzietLaw nieruchomoSci stanowi4cej wlasnoS6 Gminy Zbuczyn. fiojekt uchwaly dotyczyt
dzialki poloZonej w miejscowoSci Krzesk-Kr6lowa Niwa o pow. 0,61 ha. Z wnioskie- ao nudy
zwrocil sig Pan Jaroslaw Dziedzic. Podobnie iak przy poprzednich uchwaiach radni nie gtosiii
pytan do przedstawionego projektu. zatem Przewodnicz4cy poddal go pod glosowanie. Za
przyjgciem uchwaly glosowalo l2 Radnych * uchwala podjgta zostala jelnogloSni..

Projekt uchwaly stanowi zalqcznik Nr 6 do protokolu.

Nastgpnie radni przyst4pili do rozpatrzenia projektu uchwaly w sprawie zatwrerdzema
realizacji projektu systemowego. Przewodnicz4cy przypomnial, iz ta uchwala byla ju1 raz
podejmowana, jednak dla potrzeb projektu, niezbgdnymlest zmienienie w niej jednego slowa.
Pytari nie zadano, zatem projekt poddano pod glosowanie. Za przyjgciem uchwaly glosowalo l2
Radnych - uchwala podjgta zostala jednogloSnie.

Projekt uchwaly stanov,i zalqcznik Nr 7 do protokolu.

Punkt 9 dotyczyl przyjgcia protokolu z XIX Sesji Rady Gminy Zbuczyn z dnia
26 sierpnia br. Uwag do protokolu nie zgloszono i przyjgto go jednoglosnie.

Kolejnym punktem byly interpelacje i zapytania radnych. W tym punkcie zabral glos
Przewodnicz4cy Rady Gminy. Poinformowal zebranych, iz w dniu 01 wrzesnia Rada Gminy
otrzymala dlugo oczekiwan4 odpowied2 z Ministerstwa Edukacji dotyczqcE wydania opinii
odnoSnie zamiatu likwidacji szk6l na terenie Gminy Zbuczyn. Ministersiwo nie wy-razilo zgody
na likwidacjg plac6wek oSwiatowych. 01 wrzesnia jak wiadomo jest terminem rozpoczEcia iotu
szkolnego i wlaSnie w tym dniu Rada otrzymuje odpowiedz. jest to sytuacja. w kt6rej Rada
Gminy zostala potraktowana delikatnie m6wi4c ,,po macoszemu...". przewodniczEcy zad,al
pytanie radnym, czy w tej sprawie Rada Gminy Zbuczyn bEdzie zajmowalajakieS stanowisko
i czy bgdzie siE chciaia odwolywai. PrzewodniczEcy zaznaczyl, 2e sE to obszerne pisma
w kt6rych kahda ze szkol zostala opisana oddzielnie. Ministerstwo negatywn4 opinig wystawilo
rowniez odnoSnie zamiaru likwidacji szkoly w Dziewulach - szkot/ t<iOra nie byia ujgta we
wniosku Rady Gminy. Ta sytuacja Swiadczyc moze o tym, iL tego pisma po prostu nikt nie
czytal.. Glos w tej sprawie zabral Pan Tomasz Radomyski - Przewodnicz4cy Komisji Oswiaty
i Spraw Spolecznych, kt6ry zaznaczyl, i2 z jednej strony odwolanie na dobr4 ,pru*g, nie zmieni
juZ obecnej sytuacji, zycie bowiem potoczylo sig nieco inaczej, dwie ze szk6i same zdecydowaly
o tym, aby sig przeksztalcii w plac6wki niepubliczne. Natomiast sam spos6b zalatwieniirpru*y
pruez Ministerstwo jest zenuj4cy. Pan Radomyski zaznaczyl, ii wszEdzie *y-ugu ri;
ptzestzegania termin6w oraz zlolenia wszystkich dokument6w ,r.r.gblni., jeSli .noAri
o wnioski pod fundusze strukturalne, natomiast Ministerstwo potraktowaio Radg Gminy jak
dzieci - zupelnie niepowaznie. Nale2aloby, zatem przypomnile t.1 instytucji, ze sq jakies
procedury i terminy, a je2eli chodzi o o5wiatg, data 0l wrzisnia jest terminem krytycznym kiedy
wszystko rusza. Przysylanie w tym czasie d,ecyzji - to po prostu wstyd. pan Radomyst i koRcz4c
wypowied2 stwierdzil, iz Rada Gminy powinna sig w tej iprawie odwolac. pan Slawomir G6rka
poddal wniosek formalny Pana Radomyskiego pod gloiowanie. Zajego przyjgciem glosowalo
10 radnych, 2 wstrzymalo sig od glosu.

W kolejnym punkcie sesji - wolne wnioski i informacje - glos zabral ZastgpcaW6jta, pan
Stanislaw Biardzki. Poinformowal zebranych, iz do urzgdu trafila pozytywna opinia skladu
orzekaj4cego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie - Zesp'ol w Siedlcach, odnosnie
wykonania budzetu Gminy Zbuczyn za pierwsze p6lrocze. Pan Biarizki podal kilka informacji
odnoSnie wykonania budzetu:

- budzet zostal wykonany (jeieti chodzi o dochody ogolem) w 59 %o, plan:22172000 zI,
wykonanie: 13 527 013 zl;
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- wydatki na koniec polrocza wynosily 36,28 o/o. plan na 2008 wynosil: 30 169 216 zl,
wykonanie: l0 944 863,02 zl.
Pan Biardzki zaznaczyl, i2 najwazniejszE informacj4 jest ostatnie zdanie: ,,W zwiqzku

z powy2szym sklad orzekaiqcy przedmiotowa informacjg postanowil zaopiniowat pozytywnie.,,
Nastgpnie glos zabrala Pani Beata Mlyriska - p.u.o*nik Wojew6dzkiego Osrodka

Doradztwa Rolniczego informuj4c zebranych o organizowanym wyje2d,zie na targi pOLAGRA
do Poznania w dniach 03-04 pa2dziernika br. Pani tr,llynrtu przedstawila zebranym szczegolowy
program wyjazdu zaznaczaiEc, iz ilosi miejsc jest ograniczona.

W dalszej czgrici obrad glos zabral PrzewodniczEcy i zwrocil sig do pana Dariusza
Jasinskiego Radn-ego Powiatowego z zapytaniem odnoSnie remont6w dr6g gminnych.
W odpowiedzi Pan Jasiriski przedstawil: Wykiz wykonanych remontriw czqstkovtych na terenie
Gminy Zbuczyn. Z powy2szego dokumentu wynika, i2 przeprowadzono nastgpuj4ce naprawy
nawierzchni:

- ci4g drogowy: Stok Lacki - Tarcze - Radzik6w Wielki - Szydl6wk a, lqcznie l7g5 m2
latania;

- ci?g drogowy: zbuczyn - Tch6rzerv - Izdebki-Kosny, lqczn ie 260 m2 latania;- ci4g drogowy: zbuczyn - Borki-Kosy - Moscibrdy, i4cznie 33 m2 ratania;
- ci?g drogowy: Krzesk-Kr6lowa Niwa - Izdebki-KoSmidry - Ostoje, lqcznie 194 m2

latania
- ciqg drogowy: zbuczyn - czuryly - Krzymosz e, Lilcznie 370 m2 latania.

Pan Dariusz Jasiriski dodal, i2 
.w przed,stawionym zestawieniu nie zostala ujgta droga:

Krzesk-Kr6lowa Niwa - Pr6chenki, poniewaz w planach inwestycyjnych 
-'starostiva

Powiatowego w Sie-dlcach ten ci4g drogowy jest przewidziany do wykonania w,iosn4 2009 r.
Nastgpnie glos zabral soltys wsi Zdany. Pan J6zef Chromiriski zwrocrl siE z zapyraniem

za ile zostaly wydzierzawione nieruchomoSci gruntowe na ktore podejmowane byly uchwaly
w dniu dzisiejszym oraz jakie jest pochodzenie tlucznia, kt6rym wykonano odcinek drogi
w kierunku miejscowoSci Lugi-Rgtki. Na zadane pytania odpowiedzi udzielil pan Stanislaw
Biardzki - Zastgpca W6jta. odnosz?c sig do pytania dotycz4cego pochodzenia kruszywa, W6jt
nadmienil, ze jest to bardzo dobry towar do nawozenia dr6g, jldnak pochodzi a2 z Kielc.
Pomimo wysokich kosztow transportu ta technologia sprawd iu iig i gmina bgdzie sig starala
sukcesywnie nawozii tym kruszywem drogi odchodi4c tym samym od wylewania betonu.

OdnoSnie pytania dotycz4cego koszt6w dzier2awy nieruchomoSci, Zastgpca wyjaSnil, iz
wkaz grunt6w pod dzierhawg byl podany do publicznej wiadomoSci w prasie jak r6wnieZ
powinien sig jeszcze znajdowac na tablicy ogloszeri w urzEdzie gminy. Iria tym wykazie s4
podane stawki czynszu dzier?awnego i kaZdy moze wejSi go ,.rgdu i to sprawdzii. ponadto
w Wydziale Infrastruktury Pani Marla Wolanin zajmujqcisiglego typu sprawami ma obowi4zek
udzielii kazdemu informacji dotycz4cej dzierzawy. 

"pan 
giardzki-iobowi4zal siE na nastgpn4

sesjg przygotowai i odczytac wykaz nieruchomoSci do dzier2awy na terenie Gminy Zbuczyn.
Kolejn4 osob4 ktota zabrala glos byl Pan soltys wsi W6lka Kamienna Tomasz Sprz4czak.

zwtocil sig on do rady, aby gmina wyst4pila z wnioskiem formalnym o zamontowanie dw6ch
radar6w w miejscowosci wolka Kamienna. Soltys zaznaczyl, ze przewodniczqcy zapewne
stwierdzi, 2e nigdzie nie ma na tej drodze takich foto-radar6w, ale wedlug jego wiedzy s4,
2 - w miejscowoSci Kaluszyn. Przewodniczqcy w odpowiedzi wyjaSniI, iz jeio wypowiedz nie
odnosila sig do kwestii, 2e nigdzie nie ma foto-radar6w, a do tego, 2e odbylo sig spotkanie
u W6jta z naczelnikiem Sekcji Ruchu Drogowego KM Policji w Sie-dlcach w sprawie zakupu od3 do 5 foto-radar6w na teren naszej gminy. Z informacji. iat<ie udalo sig uzyskai w tym roku
niestety nie bgdzie to mozliwe. Procedura montazu tego typu urzEdzenjest doSc skomplikowana.
m'in' niezbgdne jest pozwolenie na budowg . zamysl tvr turt, ze ioto-radary sfinansowane
zostan4 przez trzy instytucje: Urz4d Gminy, Generaln4 Dyrekcje Dr6g Krajowych i Autostrad
orazptzez Komendg Glown4 Policji. Obecnie jednak Komenda Gl6wna nie ma tych urz4dzenna

-4 -



s:rnie' Sohl's wsi W6lka Kamienna pomimo wyjasnieri nadal postuloival o to, azeby gmina cosrr kLrnsLr zrobila rv tej sprawie. Glos lv tej kweitli zabral Pan Stanislarv Biardzki, kt6ry z wr6cil::c zap\laniem do soltysa' co mieszkancy wotti Kamiennej poczynili, aby zalatwii ten temat?Z:utepca w6jta zaproponowal, aby z.ebrac we u,si podpisy i*yrtoro*ac wniosek do GDDKiAz prosba o montaz foto-radar6w'. wniosek ten powinien trafii do wiadomo$ci Urzgdu Gminyor3z Komendanta Miejskiego Policji w Siedlca.i'r. tuti sposob zalatwienia sprawy z pewnosci4b'cdzie bardziej korzystny, od pokrzykiwania na sesji. Przewodrriczqcy dodatkowo zapewnil. zel!'nrat ten jest stale mo.nitorowany ze wzglEdu na duz4 iloSc wypadkow przy trasie nr 2.
Soltys wsi w6lka Kamienna kontynuuj4c swE ,uypo*i.d, zwr6cii ,*ugg na brak wiat naprz]'stankach autobuso'"vych. Podczas p.r.budo*y 

"irogi 
nr 2 istniejqcc wiaty zostalyporozbierane' a w miejsce ich nie po'uvstaiy niestety now"lprzewod niczqcy wyja6nil, ze wiaty.przystankowe stoj4 w pasie drogowym nalez4cynr do GDDKiA, dlateg; ,"ry^ problememmieszkaricy musz4 sig zwrocid do wspomnianej instytucji. Gmina nie ira p.u*u umieszczaiczegokolwiek w. pasie drogoi.r,ym nul.Z4cyrn cz1, to do Starostwa powiatowego, czy do

9DD5iA w tej sprawie zabral glos ror.vniez Radny z Grochowki, pan Sylwester zelechowicz.Poinformowal, ze problem z przystankami wystgpuie takze rv jego miejscowosci. zwrocilsig dosoltysa z wolki Kamiennej, aby zebra( poipisy i *yrroro*ac pisma do GDDKiA i wespolzurzEdem gminy dochodzii swoich racjiiezposrednio r,r zrodla. w przypadku braku reakcji zestrony zarz4dcy drogi krajo{!j 
ladny zaporvieizial naglosnienre spra\ ry w mediach.

Przewodnicz4cy 
-odni6sl siE jeszcze do kwestii foto-radarow. poinformowal zebranych,ze na terenie Gminy Zbuczyn czQsto goSci radar przewo2ny. Mieszkaricy nie zawsze o tymwiedzq, gdyz policjant przyjezdza samochodem nie oznakowanym, staje gdzieS na boku jezdni,

a urz4dzenie pracuje. Czgsto taka sytuacja bywa w mie.jscowosci Zbucz|,n i Z.awady. OdnoSnieradarow 
-stacjonarnyc.h, 

prlewodnicz4cy zaznaczyl, iZ nawet jezeli zostan4 zamontowaneodpowiednie skrzynki' nie bEdzie to 
'oznaczalo, 

z. * srodku zaws.Le bEdzie znajdowalo sigurz4dzenie rejestruj4ce wykroczenia kierowc6w.
w dalsze-i czg$ci Zastgpca Wojta odni6si siE jeszcze do problemu r.r,iat przystankowych.

zwrocil uwag9. 2e nalezy monitowai u dysponenta lvigksz,vch srodkow, a niewqtpliwieGDDKiA ma stosowne fundusze na ten cel, iclecydo*u,li. wigksze niz gmina. Kilka rviatpodczas przebudowy trasy po prostu zginglo. Nikt nle zwracal sig do urzgdu z zapytaniem czymozna je usun4c' zatzqdca drogi krajorvej zrobil, co chciai w obrEbie wlasnego pasa drogowego.Dlatego we wsp6lnym^interesie gminy- i mieszkaricow jcst to, aby przywr6cic stan sprzedprzebudowy trasy' Pan Stanislaw Biardzki poclkreslil, ze nie sztnk4 jest w ciwili obecnej wydaiz budzetu gminy po 8 tysiEcy za wiatg. W ka2dej, bor.r,iem z miejscowotci znalazlby sigstosowny cel na ktory' moZna byloby przeznaczyc tak4 kwotg pienigdzy.
Zastgpca W6jta w tym punkcie obiad przedstawil rorvniez zebranym informacjgdotyczqc4 szkodliwosci spalania podklud6n, kolejowych. rnrott"u.;u;;;.f,1. ;'r*oin., czasie dosoltys6w z terenu Gminy zbuczyn,jednak pelvien mieszkanie c poprT.ezBrp (Biuletyn InJbrmacjiPublicznej) zobowt}zal Zastgpcq do zaprezenrowania tematLl na Sesji Rady Gminy. otozztegoco przedstawia anonimowy mieszkaniec Gniiny Tbuczyn foar.ruoy kolejowe. ktJre byly chgtnienabyr'vane na opal p.tzez ludzi podczas przebudoury i.ury Lot.lowej. zawieraj4 szkodlir.r,e dlaorganizmu substancie' Zastgpca w6jta poprosii soitysow o wyrvieszenie tej informacji na

fi:tttrl 
ogloszeri iub w miejscach'zwyczajor,vo przyjgrych oraz przekazanie tej informacji

Na zakoficzenie glos zabral Pan 
.Tomasz Radomyski - Radny ze zbuczyna, panRadomyski zwrocil siE do obecnych na sesji radnych powiatlwych, panow Dariusza .lasirikiegoi Andrzeja wr6bla zglaszaj4c problem ,ul.*uniu poses.ii pana N4ariana Myrchy i lqki panaAndrzeja Bardzkiego Taka sytuacja ma miejsce podczasobfitych opad6w deszczu. ponadto rvoda..splywaja,c z ulic1,, podmywa most drogowy. Radnypoprosil' aby Starostwo Powiator've w sieajcacrr, kt6re jest zarzqd,c4 tej drogi pomyslalo
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o ewentualnym odwodnieniu tej ulicy oraz zabezpieczeniu mostu. Pan Tomasz Radomyski
zwr6cil r6wnie2 uwag9 radnym powiatowym nu problem odwodnienia ulicy Lipowej
w' Zbuczynie" na kt6rej po opadach deszczu tworzy sig giganty czna kalu?a. Ta sy'tuacj u ,l*urri
powazne zagrozenie w ruchu drogowym, gdyz pojazdy samochodowe chc4c omin4i
zgromadzona wodg przejezdzai4 na s4siedni pas ruchu, tui przed,ostrym zakrgtem.

Wigcej wniosk6w nie zgloszono.

Po tym punkcie PrzewodniczEcy zamknqlXXZwyczajn4 Sesjg Rady Gminy Zbuczyn,na
kt6rej podjgto nastgpuj4ce uchwaly:

l' Uchwala Nr XX/146l08 Rady Gminy Zbuczyn w sprawie zmian w bud2ecie Gminy
Zbuczyn na rok 2008;

2' Uchwala Nr XXI147,08 Rady Gminy Zbuczyn w sprawie wyrazenia zgody na
odst4pienie od obowiEzku przetargowego trybu iawarcia umowy dzierzaw
nieruchomoSci stanowi4cej wlasnoSc Gminy Zbuczyn;

3' Uchwala Nr XX/148/08 Rady Gminy Zbuczyn w sprawie wyralenia zgody na
odst4pienie od obowi4zku przetargowego trybu zawarcia umowy aiieizawy
nieruchomoSci stanowi4cej wlasnoSi Gminy Zbtczyn;

4' Uchwala Nr Xxll49l08 Rady Gminy Zbuczyn w sprawie wyrazenia zgody na
odst4pienie od obowi4zku przetargowego trybu zawarcia umowy dzier2aw
nieruchomoSci stanowi4cej wlasno5i Gminy Zbuczyn;

5' Uchwala Nr XX/150/08 Rady Gminy Zbuczyn w sprawie zatwierdzenia realizacii
projektu systemowego.

Na tym protokol zakoflczono.
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